

Deliste
PARIS

PAPYRUS

BY NICOLAS AUBAGNAC





Lustre • Chandelier : 13518
H 1850 x D 930 mm • 30 kg



Lustre • Chandelier : 13518 D
H 1050 x D 800 mm • 23 kg



Lampadaire • Floor lamp : 13512 C
H 1300 x D 450 mm • 7 kg



Lampe • Table lamp : 13511 C
H 730 x L 450 • 2 kg



Suspension • Ceiling light : 13517
H 950 x D 500 mm • 11 kg



Lampe • Table lamp : 13511 A
H 480 x D 280 mm • 1,6 kg



Applique • Wall sconce : 13606D
H 600 x L 300 mm • 3,9 kg



Applique • Wall sconce : 13606D
H 600 x L 300 mm • 3,9 kg



Guéridon • Gueridon : 13515
H 510 x L 550 mm • 15 kg

Depuis 1895, la Maison **DELISLE** crée des luminaires d'exception sur-mesure et édite des collections de créateurs contemporains.

*Since 1895, **DELISLE** has been creating exceptional bespoke lightings and developping collections by contemporary designers.*

PAPYRUS

par Nicolas **Aubagnac**

La collection "Papyrus" née en 2004, est le fruit de la rencontre entre Jean-Michel Delisle et Nicolas Aubagnac, créateur de mobilier et luminaires, amoureux des matières nobles et des objets à valeur historique.

"Papyrus" c'est la modernité et le minimalisme des formes : le cône est la base de la collection. Il engendre chaque modèle par un jeu de composition géométrique évoquant le totem et signe ainsi le caractère sculptural de toute la collection. "Papyrus" renouvelle la tradition : Nicolas Aubagnac a voulu privilégier le bronze, ciselé et patiné en des textures subtiles d'inspiration végétale.

Le succès de cette collection devenue iconique, a permis aux modèles d'évoluer avec le temps et de se décliner en des combinaisons variées toujours adaptables.

Retrouvez l'intégralité de la collection sur www.delisle.fr

Delisle
PARIS

PAPYRUS

by Nicolas **Aubagnac**

The Papyrus Collection, born in 2004, was the fruit of a collaboration between Jean-Michel Delisle and furniture and lighting designer, Nicolas Aubagnac, both designers with a penchant for noble materials and objects of historical value.

Papyrus is the marriage of modernity and minimalist forms. The cone is the cornerstone of the collection, giving rise to geometric compositions evoking the symbol, and is the hallmark of the collection's sculptural character.

Papyrus represents the renewal of tradition: for his designs, Nicolas Aubagnac privileged chased and patinated bronze in subtle textures, inspired by plants and nature. The success of this now iconic collection has allowed the models to evolve over time and has resulted in a variety of combinations suited to today's modern requirements. Please visit www.delisle.fr to discover the full collection.

 **NICOLAS
AUBAGNAC**

